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W odpowiedzi na pismo z dnia 27.09.2017 r. informuję, ze tutejszy Urząd

uwzględnia w dużym zakresie petycje dotyczące dostosowania przejść przez jezdnię dla osób

niepełnosprawnych i starszych. Każde nasze działania modernizacyjne poprzedzone :

analizą w zakresie likwidacji barier architektonicznych i komunikacyjnych, co zaowocowało

kilkoma podjazdami do instytucji publicznych oraz ok. 30 dostosowanymi przejściami dla

pieszych. Następne będą realizowane w latach najbliższych, ponieważ planowane

modernizacje ulic i chodników m.in. w obszarze ul. Nadnoteckiej, Odrodzenia, Nowego

Rynku itd.

Nasze działania winny tym bardziej być dostrzegalne ponieważ w poprzednin

okresie nikt tak, jak od kilku lat nie dba o osoby niepełnosprawne i ich możliwość

komunikacyjne, co w naszym odczuciu jest widoczne w przestrzeni miejskiej. Nikt, pozć

Panem, nie zgłaszał nam problemów w tym zakresie, wręcz przeciwnie nasze działania są

pozytywnie oceniane przez osoby korzystające z wózków, czy tzw. „balkoników" Gag;

komunikacyjne w mieście są tak zbudowane, że nie stwarzają problemów z dotarciem c

instytucji publicznych i na wydarzenia o charakterze kulturalno-społecznym.

Dziękuję za dbałość dotyczącą problemów osób niepełnosprawnych i starszych

proponuję równocześnie zwrócić uwagę na brak jednoznacznych przepisów budowlanych

jakim powinny odpowiadać drogi publiczne, uwzględniających potrzeby

niepełnosprawnych. Wynika to zapewne z różnego rodzaju deficytów niepełnosprawności -

to co dla jednego stanowi przeszkodę, dla drugiego może stanowić ważną informację

Można, w tym momencie, porównać osobę na wózku, dla której krawężnik stanowi problem

z osobą niewidomą, którą ten sam krawężnik informuje, że bezpiecznie minęła jezdnię,

Reasumując, myślę, że w każdym oczekiwaniu musi być wywarzenie i optymalizm

który my jako inwestor staramy się uwzględniać przy realizowanych inwestycjach.


